
Styrelsemöte Örtoftabygdens byalag 

	 protokoll	2022-12-01	

Närvarande:	Therese	Andersen,	Anita	Feurstein	Bardun,	Ylva	Gislén	(sekreterare),	Jörgen	Mathiasson,	Annika	
Nilsson,	Tommy	Nilsson,	Björn	Strandmark,	Anna	Sönnberger	(ordförande),	Siv	BerKlsson	(adjungerad	under	
”Pendlarparkering	ÖrtoOa”).	

Plats	och	1d:	Folkets	hus,	1	december	2022,	kl	18.30	

Mötets	öppnande:	 Mötet	öppnades.	

Dagordning:	 Dagordningen	godkändes.	

Justerare:		 Therese	Andersen	&	v	Björn	Strandmark	valdes	Kll	justerare.	

Föregående	protokoll:		 Genomgång	av	föregående	protokoll	(från	möte	27	oktober)	som	lades	Kll	
handlingarna.	

Ekonomi	&	medlemsantal:		 Genomgång	av	ekonomi	(vindskyddsprojektet	i	sluYasen).	Medlemsantalet	har	
ökat	något	eOer	värvningsinsatserna.	 	

Arbetsgrupper:	 Pendlarparkeringen	ÖrtoOa:	gruppen	hade	möte	på	plats	med	tjänstemän	på	
Eslövs	kommun	i	somras	(dokument	på	hemsidan).	Senare	möte	med	mindre	
grupp	av	poliKker	för	a[	K[a	på	alternaKva	lösningar.	Rivning	av	huset	har	
påbörjats.	Tegel	och	natursten	ska	enligt	tjänstemän	användas	för	återbruk.	
Gruppen	försöker	få	infart	och	uYart	på	olika	ställen	för	a[	minimera	trafik	på	
Handelsmannavägen.	Har	poängterat	a[	gruppen	vill	involveras	i	
uYormningen,	men	medel	för	genomförande	saknas	för	2023.	

	 Vindskydden:	Det	anmäldes	Kll	styrelsen	a[	föreningen	av	SparbankssKOelsen	
Färs	&	Frosta	beviljats	bidrag	med	75	000	kr,	vilket	också	inbetalats	Kll	
föreningen.	

	 Det	anmäldes	även	Kll	styrelsen	a[	föreningen	av	SparbankssKOelsen	Finn	
beviljats	bidrag	med	131	400	kr,	vilket	också	inbetalats	Kll	föreningen.	

	 Vindskyddsgruppen	kommer	innan	årsskiOet	skicka	projektrapport	samt	
ekonomisk	redovisning	Kll	sKOelserna.	

	 Tillsammans	med	Björn	och	Anna	gör	gruppen	en	ekonomisk	avstämning	
	 Må[en	mellan	vindskydden	avviker	något	från	ritning.	Björn	ringer	

kommunens	handläggare	i	relaKon	Kll	kontrollplanen.	

	 Ljuspromenad	2022:	Många	var	ute	och	gick	och	väldig	uppska[at!	Antalet	
marschaller	kan	minskas	Kll	kommande	år,	eventuellt	också	korta	sträckan	och	
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Trygghets-	och		
försköningsbidrag:	

Övrigt:	

Kommande	möte:	

Mötet	avslutas:	

Vid	protokollet	

bara	lägga	promenaden	mellan	Folkets	hus	och	kyrkan.	Therese	K[ar	på	
möjligheten	Kll	sponsring,	extrapriser	och/eller	närmare	samarbete	med	
Svenska	kyrkan	inför	kommande	år.	

Å-promenaden:	Gruppen	ges	mandat	a[	samtala	med	KraOringen	och	övriga	
markägare	för	a[	sondera	möjligheten	Kll	förlängning	i	riktning	mot	
ToOaholm.	

Utbyggnad	Väggarp:	Kommunen	vill	ha	e[	mindre	möte	med	byalaget	för	a[	
presentera	resultat	av	några	av	utredningarna.	Vi	föreslår	torsdagen	den	2	
februari	kl	18.	

Bord	och	bänkar	levererade.	Pingisbordet	kommer	levereras	direkt	Kll	
Väggarp.	Återstår	arbetet	med	gjutning	och	fastmontering.	
Anna	tar	kontakt	med	de	som	gav	förslag	på	bokskåp	och	ber	dem	K[a	eOer	
vinterbonade	lösningar.	

Frågan	om	skrivelse	om	cykelväg	Kll	Lund	sköts	Kll	kommande	styrelsemöte.	

Träd	har	och	riskerar	a[	falla	över	sKgen	genom	Furet.	Annika	har	diskuterat	
med	Bennet	och	be[	honom	a[	åtminstone	sä[a	upp	varningsskyltar.	

Annika	och	Therese	stämmer	av	med	Christel	om	värvning	och	glögg	i	
samband	med	ÖIS	julgransförsäljning.	

Torsdag	26	januari	kl	18.30.	Tommy	fixar	fika.	

Ordförande	avslutade	mötet.	

Justeras:	

………………………………	 …….……………………………	 …………………………………	

Ylva	Gislén	 Therese	Andersen	 Björn	Strandmark
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